
زیرساخت های  توسعه  روند  ادامه  در   
سینمایی، با حضور رئیس سازمان سینمایی، 
مدیران، تهیه کنندگان و سینماداران پردیس 
سینمایی زیمامال در تهران افتتاح شد. در 
، بهره بردار  ابتدای این مراسم محسن خباز
امسال  گفت:  زیمامال  سینمایی  پردیس 
امیدوارم  و  است  اقتصادی  گشایش  سال 
کران  ا و  تولید  سینمایی،  توسعه  بخش  در 
آثار ارزشمندی به سینما ارائه شود. پردیس 
سینمایی زیما مال با 4 سالن سینما و 338 
صندلی طی 10 سال، ساخته شده است. وی 
افزود: ضمن قدردانی و تشکر از رئیس سازمان 
سینمایی تقاضا دارم روند حمایتش را در بخش 
سیاستگذاری و توسعه سینمایی کشور ادامه 
دهد. چرا که در بخش توسعه ساخت ها ما خود 
را شناسانده ایم. تبدیل این پردیس به سینما 
ظرفیتی برای فرهنگ و سینماست و از لحاظ 
فرهنگی و مادی مستلزم نگاه سخاوتمندانه ای 
از جانب مدیران سینمایی است. در ادامه 
این مراسم سیدجمال ساداتیان، نماینده 
تهیه کنندگان اظهارداشت: هر پرده سینمایی 
را باید قدر بدانیم چرا که از لحاظ استاندارد 
نمایشی بسیار عقب هستیم. وی عنوان کرد: 
اراده بخش خصوصی در این فعالیت، نوعی 
همت است که مستلزم همراهی دولت است. 
در دولت های گذشته حمایت های گسترده ای 
از توسعه فرهنگی سینما نشده است ولی طی 
دوسال اخیر شاهد همراهی  و حمایت خوبی 
از سوی سازمان سینمایی هستیم. ساداتیان 
افزود: همراهی بخش خصوصی نیاز به نگاه 
کمیت دارد. آمار سرانه صندلی ها  حمایتی حا
و سالن های سینمایی خوب است اما رونق 
آن مستلزم فیلم های خوب و جذب مخاطب 

نیز است.
 تمجید از سیاست های سازمان سینمایی
 حبیب اسماعیلی، نماینده پخش کنندگان 
سال های  در  گفت:  مراسم  ادامه  در  نیز 
کران فیلم به دلیل محدودیت  گذشته برای ا
و  بوده ایم  مضیقه  دچار  سینما  سالن های 
امروز با سیاست درست سازمان سینمایی 
به نقطه اوج رسیده ایم و در این زمینه بخش 
خصوصی تاثیر بسیاری داشته است و به جای 
سرمایه گذاری در واحد های تجاری، به سینما 
بها داده است. وی افزود: در زمینه مباحث 
مالیاتی و برخی هزینه های عمومی باید به 
اهالی سینما کمک شود. از لحاظ آماری در 
تولید فیلم در سطح خوبی هستیم ولی در 
و  به مطالعه  نیاز  جذب مخاطب همچنان 
آسیب شناسی داریم. در شرایط امروز فیلم های 
کمدی مخاطب پسند است اما نیاز به تقویت 
ژانر آثار اجتماعی داریم تا در ژانرهای مختلف 
شاهد تولید آثار خوبی برای سینما و مخاطبان 
باشیم. محمد خزاعی، رئیس سازمان سینمایی 
کشور در بخش دیگر این مراسم بیان داشت: 
که سالن دیگری به  امروز خیلی خوشحالم 
سالن های کشور اضافه شد و به شخصه قدردان 
گر  سرمایه گذاران بخش خصوصی هستم که ا
کنار بخش دولتی نباشند ما نمی توانیم  در 
به صورت جدی به توسعه در کشور فکر کنیم. 
که بنده به سازمان سینمایی  آمدم،  روزی 
سینمای بی جانی را تحویل گرفتم که با تنفس 
مصنوعی ادامه حیات می داد. وی افزود: بعد از 
دوران کرونا، ریزش جدی و قهر مخاطب سینما 
و وضعیت نامناسب تولید، منجر به نگرانی همه 
اهالی و خانواده سینما و ناامیدی شده بود که 
ادامه آن ورشکستگی در پی داشت. خزاعی 

عنوان کرد: مراجعه سرمایه گذاران به پلتفرم ها 
ح  و تلاش برای ساخت و آثار در این حوزه مطر
شده بود. امروز به همت بخش خصوصی و 
گران شاهد رونق سینمای ایران هستیم  سینما
گر مراجعه و پشتوانه مردم به سالن ها، تولید  و ا
آثار قابل قبول و بخش خصوصی نبود سینما 
به این مرحله پیشرفت و توسعه نمی رسید. 
وی اظهار داشت: امروز با سیاستگذاری و 
بنیان گذاری افق های جدید شاهد تولید فیلم 
در ژانرهای مختلف هستیم. آثار متنوع در ژانر 
کمدی، کودک، پلیسی، دینی و فانتزی جریان 
پیدا کرده است در حالی که در گذشته تنها فیلم 
اجتماعی و دفاع مقدس داشته ایم. در کنار 
توسعه و رونق سالن ها، فصل جدیدی برای 
تولید سینما آغاز شده است. رئیس سازمان 
1403 با توجه  کرد: در سال  سینمایی بیان 
گرفته، مجوزهای  که شکل  به روند تولیدی 
صادر شده و همراهی بخش های خصوصی، 
ارگانی و دولتی وضعیت مطلوب و قابل قبولی 
گران  پیش بینی می شود. همینجا، از سینما
خوبی که کنج عزلت گزیده اند دعوت می کنیم 
که در  باتوجه به فضای رونق و همدلی ای 
جامعه شکل گرفته برای تولید اثر وارد عرصه 
شوند تا شاهد محصولات آنها باشیم و مردم 
از این آثار بهره مند شوند. وی افزود: بی تردید 
خانواده سینما طی دوسال اخیر با چالش های 
کم جان  سینمای  و  بوده  مواجه  سنگینی 
کرونا نیاز به احیا داشت که امروز اتفاق  پسا
افتاده است قطعا در شرایط سخت اقتصادی 
و  بحرانی یک خانواده نمی توان قصه شاهنامه 
گفت بلکه احیای اقتصاد سینما اولویت نخست 
ما بوده است که خوشبختانه با همت و همراهی 

گران محقق شد . مردم و سینما

 مدیریت بحران کرده ایم
 خزاعی ادامه داد: طبیعی است که بعد از 
این  رونق و  احیا است که می توان درباره سایر 
اولویت های سینما از جمله نیازهای فرهنگی 
و اجتماعی برنامه ریزی و   تصمیم گیری کرد. 
سینما دچار بحران های عمیقی بوده است 
که نخست ناچار به مدیریت این بحران ها 
بوده ایم. سازمان سینمایی، شورای صنفی و 
فعالان این حوزه دست به دست هم داده اند 
تا امروز شاهد شکوفایی و جهش مجدد و 
رونق اقتصاد سینمای ایران باشیم. این در 
حالی است که در ابتدای سال 1402 با توجه به 
وضعیت موجود و اقتصاد پیش رو این وضعیت 
موجود قابل پیش بینی نبود ولی با همدلی 
سینمایی  صنوف  و  همکاران  همگرایی  و 
منجر  که  خورد  رقم  امیدبخش  فضای  این 
به توسعه زیرساخت های سینمایی و جهاد 
سینماسازی شده است. وی خاطرنشان کرد: 
البته در این راستا همت بخش خصوصی و 
مصوبات شورای عالی سینما و ورود جدی 
دولت به حوزه توسعه سینماها نیز امید تازه ای 
را رقم زد. رئیس سازمان سینمایی با اشاره به 
اینکه درحال حاضر به رغم روند فعلی توسعه، 
همچنان در زمینه زیرساخت نیازمند اقدامات 
گیر ملی هستیم، ادامه داد: با توجه به  فرا
نیروی انسانی و رشد جمعیت به بیش از 3 
هزار سالن نیاز داریم که امیدواریم در آینده نیز 
این رونق با همیاری بخش خصوصی ادامه 
یابد. وی افزود: طی دو سال اخیر بالغ بر 160 
هزار صندلی به ظرفیت سینمای کشور اضافه 
که بیش از 50 هزار صندلی به استان  شده 
تهران و بیش از 110 هزار صندلی نیز مربوط به 
سایر استان هاست. در حالیکه حداقل نیاز 
سینمای ایران 3هزار سالن است که با توجه به 
برنامه ریزی  سازمان سینمایی، تفاهم نامه ها 
و مصوبات شورای عالی سینما امیدواریم در 
دولت بعدی این عدد به 2 هزار سالن رسد. 
خزاعی خبر داد: تا پایان سال جاری نیز بیش از 
40 سالن اضافه خواهد شد و براساس وعده ای 
که داده ایم تعداد سالن های سینما تا پایان 
دولت سیزدهم به 1000 سالن خواهد رسید. 
کید کرد: توسعه سینما نباید  خزاعی در پایان تا
محدود به سالن های سینما باشد بلکه سال 
آینده باید سایر اولویت های سینمایی همانند 
کیفیت نمایش و  فناوری های نوین سینمایی 
و محتواهای مطلوب و مناسب تر مورد توجه 
قرار گیرد تا مردم بتوانند با بهترین شرایط و 
رضایتمندی فیلم ببینند، چرا که نیاز فرهنگی 

مردم بزرگ ترین دغدغه امروز ماست.
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بیتا بیگی:

  سینمای »عیاری« 
مدرسه انسان سازی است

 بازیگر فیلم سینمایی »ویلای ساحلی« 
به کارگردانی کیانوش عیاری گفت: از تمام 
بسیار  کرده ام  کار  آنها  با  که  کارگردانانی 
علیرضا  شامل  به ویژه  این  و  آموخته ام 
امینی می شود. اما سینمای آقای عیاری 
مدرسه  انسان سازی است؛ سینمایی که 
واقعیت را بواقع نشان می دهد، مستند 
نیست، بلکه خود سینماست. بیتا بیگی در 
گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: در مجموع، 
مقایسه  هنرمندان را شایسته نمی دانم 
و گاهی یک اثر سینمایی مانند سینمای 
از  که  آنقدر بی بدیل است  آقای عیاری 
اساس قابل مقایسه نیست. او که پیش تر 
کاناپه« )13۹5 - کیانوش  در سینمایی »
عیاری( هم تجربه همکاری داشته، درباره 
دومین تجربه کاری خود با کارگردان ویلای 
ساحلی بیان داشت: صحبت کردن درباره  
سینمای استاد گرامی ام کیانوش عیاری 
همانند صحبت کردن درباره  فیلم هایش، 
؛ در سینمای  هم سهل است و هم دشوار
و  زنده  بخشی   ، بازیگر عیاری،  کیانوش 
جان دار از خود اثر است، بازیگر حق دارد 
مولف باشد، بازیگر فقط ابزاری برای اجرای 
ایده های کارگردان نیست بلکه خود، یک 
کار با او پیوند  موجود ارزشمند است که 
می خورد. بازیگر »ویلای ساحلی« درباره 
این اثر سینمایی و نحوه انتخاب شدنش 
برای ایفای نقش در فیلم روی پرده کیانوش 
کار با بازیگران  عیاری اظهارداشت: این 
کمدین بود، من قرار بود یکی از نقش های 
اصلی باشم که به مرور چه در جریان کار چه 
در تدوین نهایی حضورم کمرنگ شد. این 
را بابت گله نمی گویم بلکه تنها تعجبم را به 
ک می گذارم چرا که قرار بود در این کار  اشترا
حتما حضور پررنگ تری داشته باشم. در 
اینجا کمترین تقصیر متوجه آقای عیاری 
است. امیدوارم روزی به شفاف بودن و 
نور روشن نقد برسیم تا حقایق در برابر نور 
کران  روشن شود. او همچنین درباره شرایط ا
و اینکه آیا این فیلم می تواند در راس جدول 
فیلم های حال حاضر روی پرده قرار بگیرد؟ 
کران و پخش حوزه ای بسیار  گفت: حوزه  ا
تخصصی است و به شخصه به موضوعاتی 
که در آن تخصصی ندارم، ورود نمی کنم. 
و پویایی  این داینامیک  با  که  به علاوه 
روزافزون فرهنگی و اجتماعی در ایران، هر 
گونه پیش بینی را دور از ذهن می بینم و 

میلی به پیش بینی ها ندارم.

 سخنگوی کاخ کرملین ضمن محکوم کردن حملات 
گفت:  کی یف به مناطق مسکونی در دونتسک،  رژیم 
برای  که عملیات نظامی ویژه  به همین دلیل است 
محافظت از مردم باید ادامه یابد. »دیمیتری پسکوف« 
حملات ارتش اوکراین به مناطق مسکونی در جمهوری 
خودخوانده دونتسک را تروریستی توصیف کرد. پسکوف 
محکوم کردن  ضمن  کرملین  در  خبری  نشست  طی 
حملات رژیم کی یف به دونتسک، اظهارکرد: »این حملات 
به مردم و زیرساخت های غیرنظامی دونتسک، یک 
اقدام وحشیانه تروریستی است.« به نوشته خبرگزاری 
»اسپوتنیک«، وی با بیان اینکه نظامیان اوکراینی به 

روشی بی ملاحظه و بی توجه به غیرنظامیان حملات 
انجام می دهند، توضیح داد: »به همین دلیل است که 
عملیات نظامی ویژه برای محافظت از مردم باید ادامه 
یابد.« سخنگوی کرملین بیان داشت: دستورالعمل هایی 
در این زمینه صادر شده و همه دستگاه های ذی ربط 
اقدامات لازم را انجام خواهند داد. طبق این گزارش، 
پسکوف ادامه داد: »رژیم کی یف به نشان دادن چهره 
به مردم و  که  تا حدی  ادامه می دهد  حیوانی خود 
به  حمله  می کند.  حمله  غیرنظامی  زیرساخت های 
مجتمع خرید در دونتسک انجام شد که تعداد زیادی 
از مردم کشته شدند.« به نوشته اسپوتنیک، وی تصریح 

گفت وگویی بین دیپلمات های  که هیچ تماس یا  کرد 
روس با »دونالد ترامپ« رئیس جمهور سابق آمریکا و 
نامزد کنونی انتخابات ریاست جمهوری 2024 این کشور 
درباره جنگ اوکراین و راهکار پایان دادن به این درگیری 
انجام نشده است. سخنگوی کرملین همچنین خبر داد 
که تدارکات برای دیدار »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور 
او  بلاروسی  همتای  لوکاشنکو«  »الکساندر  با  روسیه 
در آینده نزدیک، در حال انجام است. پسکوف پیش 
کره با اوکراین بر مبنای فرمول  از این نیز هرگونه مذا
صلح پیشنهادی رژیم کی یف را رد کرده و گفته بود آنها 

کره با مسکو را تصویب کردند.  خودشان ممنوعیت مذا

 وزارت دفاع ارمنستان در بیانیه ای اعلام کرد: بسیاری از 
مسائل دردسرساز با شرکت های روسی در مورد تسلیحات 
همچنان  آنها  از  تعدادی  اما  شده،  حل وفصل  عمدتا 
حل نشده باقی مانده اند. این وزارتخانه اشاره نکرد که آیا 
این مساله به قرارداد 400 میلیون دلاری مربوط می شود یا 
خیر. معاون وزیر دفاع ارمنستان در اوایل ماه دسامبر گفت: 
ایروان 400 میلیون دلار به سازندگان تسلیحات دولتی روسیه 

پرداخت کرده اما هنوز هیچ تجهیزات نظامی دریافت نکرده 
است. طبق گزارش »نیوز ای ام«، پس از درگیری قره باغ در 
سال 2020، مقامات ارمنستان شکایت خود را در بالاترین 
سطح عنوان کردند زیرا میلیون ها دلار را جهت دریافت 
سلاح، به روسیه فرستادند اما هیچ سلاحی دریافت نکردند. 
با این حال، »سرگئی کوپیرکین« سفیر روسیه در ارمنستان 
یکماه پیش گفته بود که عملا تمام توافقات امضا شده بین 

ایروان و مسکو در زمینه همکاری فنی- نظامی به موقع 
کثریت  کسیون ا انجام شده است. هم چنین اعضای فرا
کم ارمنستان در پارلمان اخیرا اطلاع دادند که روسیه در  حا
گیک ملکونیان« یکی از  حال تهیه تدارکات نظامی است. »گا
اعضای کمیته دائمی دفاع و امنیت مجلس ملی ارمنستان، 
حدود یک هفته پیش گفت: یکسری از سلاح های روسی در 

حال حاضر در ارمنستان هستند.

دیمیتری پسکوف: 

 حمله اوکراین به دونتسک، اقدام تروریستی وحشیانه بود

 وزارت دفاع ارمنستان:
 مسائل تسلیحاتی با روسیه عمدتا حل شده است

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش

کنش ترامپ به کناره گیری   وا
»ران دسانتیس« 

کنش به کناره گیری  رئیس جمهور سابق آمریکا در وا
ریاست  رقابت های  برای  نامزدی  از  فلوریدا  فرماندار 
کنش  جمهوری از وی قدردانی کرد. »دونالد ترامپ« در وا
به ماجرای کناره گیری »ران دسانتیس« فرماندار ایالت 
فلوریدا از رقابت های ریاست جمهوری از وی تمجید 
و تشکر کرد. به گزارش »نیوزویک«، ترامپ در حالی که 
در ستاد انتخاباتی اش با حامیانش صحبت می کرد، به 
جمعیت حاضر در آنجا اعلام کرد که حمایت دی سانتیس 
را هم دریافت کرده است. با وجود آنکه ترامپ از ابتدای 
نامزدی دی سانتیس وی را مورد تمسخر قرار داده بود، 
کنش به اقدام وی برای کناره گیری از رقابت ها از  در وا
کرد. ترامپ به  او به عنوان »فردی بسیار توانمند« یاد 
که ران دی سانتیس به عنوان  کرد  هوادارانش عنوان 
نامزدی  از  خود  انصراف  با  کنون  ا مخالفانش  از  یکی 
ریاست جمهوری از وی حمایت کرده است. دسانتیس با 
انتشار ویدئویی در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق(
اعلام کرد که مبارزات انتخاباتی اش را به حالت تعلیق 
درآورده و از دونالد ترامپ در این رقابت ها حمایت می کند. 
وی در پیام منتشر شده از جمهوری خواهان خواست 
تا از ترامپ به عنوان نامزد پیشتاز حزب جمهوری خواه 
در انتخابات ریاست جمهوری این کشور حمایت کنند. 
حمایت د سانتیس از ترامپ در حالی انجام گرفت که وی از 
رقیب دیگر جمهوری خواهش یعنی »نیکی هیلی« فرماندار 
کرد. وی در اظهاراتی  کارولینای جنوبی انتقاد  سابق 
اظهارکرد: ترامپ نسبت به جو بایدن، رئیس جمهور فعلی 
برتری دارد و این امری کاملا واضح است. این حمایت  
قاطعانه د سانتیس از ترامپ موجب شد تا کمپین ترامپ در 
بیانیه ای عنوان کند از حمایت دسانتیس بسیار »مفتخر« 
شده است. در بیانیه این کمپین آمده است: در حالی که 
تنها چند روز تا پیروزی رئیس جمهور دونالد ترامپ در 
ایالت نیوهمپشایر بیشتر باقی نمانده است ما از تایید 
ترامپ از سوی فرماندار ران دسانتیس و بسیاری دیگر 
از نامزدهای سابق ریاست جمهوری مفتخر هستیم. در 
کنون وقت  بخش دیگری از این بیانیه اینطور آمده است: ا
آن رسیده است که همه جمهوری خواهان برای شکست 
دادن جو بایدن متقلب و پایان دادن به ریاست جمهوری 
فاجعه بارش از ترامپ حمایت کنند. »نیکی هیلی« فرماندار 
سابق ایالت کارولینای جنوبی هم برای دسانتیس آرزوی 
موفقیت کرد. هیلی در زمان نامزدی اش کارش را به خوبی 
انجام داده است. پس از کناره گیری »ویوک راماسوامی« و 
سپس »ران دسانتیس« از نامزدی حزب جمهوری خواه 
کنون ادامه رقابت ها در این میان دو نامزد اصلی یعنی  ا
نیکی هیلی و دونالد ترامپ ادامه پیدا خواهد کرد. با این 
حال، هنوز مشخص نیست هیلی تا چه زمانی بر تصمیم 
خود جهت رقابت با دونالد ترامپ در جریان انتخابات 

مقدماتی آمریکا پافشاری کند.

ترامپ به سفیر سابق خود نیز رحم نکرد

  »هیلی« جنگ طلب است
کوتــــاه

طی  آمریکا  پیشین  رئیس جمهور   
سابق  نماینده  تبلیغاتی،  سخنرانی 
جنگ طلب  را  ملل  سازمان  در  خود 
و بخشی از حلقه سیاسیون فاسد این 
ترامپ«  »دونالد  کرد.  توصیف  کشور 
دیگر  به  خود  لفظی  حملات  ادامه  در 
انتخابات  جمهوری خواه  نامزدهای 
، این  کشور ریاست جمهوری 2024 این 
بار سفیر سابق خود در سازمان ملل را 
از دم تیغ گذراند. ترامپ طی سخنرانی 
که   ،» »نیوهمپشایر ایالت  در  تبلیغاتی 
قرار است انتخابات درون حزبی آن برای 
تعیین نامزد نهایی در انتخابات ریاست 
جمهوری 2024 برگزار شود، »نیکی هیلی« 
را یک جنگ طلب توصیف کرد. به نوشته 
خبرگزاری »اسپوتنیک«، ترامپ که در زمان 
ریاست جمهوری خودش هیلی را به عنوان 
نماینده آمریکا در سازمان ملل منصوب 
کرده بود، درباره او گفت: »ما جنگ طلبان 
را از دولت بیرون می اندازیم.« در حالی که 

کاخ  ترامپ خود در زمان حضورش در 
سفید دستور انجام اقدامات تروریستی 

متعددی را در سراسر جهان صادر کرده 
بود، درباره هیلی مدعی شد: »ما کسانی 

به راه  جنگ  می خواهند  همیشه  که  را 
بیندازند، از دولت اخراج می کنیم. نیکی 
هم جزو آنهاست.« وی با ادعای اینکه 
»جو  طرفدار  نیروهای  حمایت  از  هیلی 
بایدن« رئیس جمهور کنونی آمریکا برخوردار 
است، اظهار داشت: امثال نیکی می گویند 
که بیایید همه افراد در همه جا را به قتل 
کلی پول برای تولیدکنندگان  برسانیم و 
موشک جمع کنیم.« رئیس جمهور سابق 
ایده  از این در روز جمعه،  آمریکا پیش 
انتخاب هیلی به عنوان جفت انتخاباتی 
اخیر  ماه های  در  بود.   کرده  رد  را  خود 
رتبه نیکی هیلی در نظرسنجی ها افزایش 
داشته و باعث این گمانه زنی شده بود که 
می تواند جفت انتخاباتی ترامپ شود. برخی 
جمهوری خواهان مثل کوین مک  کارتی، 
رئیس برکنار شده مجلس نمایندگان آمریکا 
پیشنهاد داده  که او می تواند انتخاب خوبی 
باشد تا ضعف های ترامپ به عنوان نامزد را 

متعادل کند.

 قدرت نظامی رو به زوال انگلیس
 همزمان با تحلیل نشریه تایمز مبنی بر آنکه ارتش 
انگلیس ظرف دو سال آینده کمتر از ۷0 هزار سرباز خواهد 
داشت، ژنرال های آمریکایی و اروپایی نسبت به این 
گزارش ایسنا، آمار و  کرده اند. به  موضوع ابراز نگرانی 
گر ارتش بریتانیا همین روال  ارقام نشان می دهند که ا
را طی کند، تعداد سربازانش در سال 2026 به 6۷ هزار و 
۷41 خواهد رسید و این کاهش 40 درصدی از سال 2010 
محسوب خواهد شد. علاوه بر این، تخمین زده می شود 
که ارتش بریتانیا طی یکدهه آینده به 52 هزار نیرو برسد و 
به اندازه ای کوچک خواهد شد که می تواند در »ورزشگاه 
منچستر« جا بگیرند. »گرانت شپس« وزیر دفاع انگلیس 
ادعا کرد که این کشور باید آماده جنگ های بیشتری از 
سوی »چین، روسیه، ایران و کره شمالی« باشد. با این 
حال، کارشناسان دفاعی به طور فزاینده ای نگران میزان 
آمادگی ارتش انگلیس برای درگیری های بیشتر هستند. 
در یک بازه 12 ماهه تا سپتامبر 2023، نیروی کل ارتش 
بریتانیا از ۷۹ هزار و 13۹ به ۷5 هزار و ۹83 نیرو کاهش یافته 
است. وزرا این مساله را قبول کرده اند که تا سال 2025، 
تعداد نیروهای ارتش به ۷2 هزار و 500 می رسد؛ مساله ای 
که موجب نگرانی ژنرال های ارشد آمریکایی شده است. 
گر ارتش  »جان هیلی« وزیر دفاع کابینه بیان داشت: ا
ما در راستای این آمار و کاهش نیروها و استخدام کاری 
نکنند، تعداد نیروهای بیشتری کاهش می یابد. روزنامه 
دیلی تلگراف انگلیس در گزارشی با اشاره به این وضعیت 
مخاطره آمیز نوشت: این آمار بدین معناست که 30 درصد 
از کل نیروهای ارتش ما یا سه نفر از هر 10 سرباز برای 

شرایط مبارزه به طور کامل آماده نیستند.

ایلان ماسک به »بایدن« رای  نمی دهد
 ایلان ماسک، کارآفرین و میلیاردر آمریکایی احتمال 
رای دادن به جو بایدن، رئیس جمهوری کنونی آمریکا 
در انتخابات 2024 را رد کرد. به گزارش ایسنا، ایلان ماسک 
در پیامی در شبکه اجتماعی ایکس توئیتر سابق نوشت: 
نمی توانم ببینم که این بار به بایدن رای می دهم. این 
میلیاردر آمریکایی این اظهارنظر را در زیر ویدیویی 
از مصاحبه خود با شبکه سی ان بی سی در سال 2023 
نوشته و گفته است که دوست دارد »فرد عادی با عقل 
سلیم« را به عنوان رئیس جمهور جدید ایالات متحده 
ببیند. به گزارش اسپوتنیک، انتخابات ریاست جمهوری 
ایالات متحده در 5 نوامبر برگزار می شود. دونالد ترامپ، 
سفیر  هیلی،  نیکی  و  آمریکا  پیشین  رئیس جمهوری 
سابق ایالات متحده در سازمان ملل متحد برای نامزدی 
به عنوان نامزد حزب جمهوری خواه رقابت می کنند. جو 
بایدن، رئیس جمهور کنونی ایالات متحده هم در آوریل 
2023 از حزب دموکرات، نامزدی خود در انتخابات را 

اعلام کرد.

 زین العابدین 
دبیر جشنواره فیلم کودک شد

کشور در حکمی مجید   رئیس سازمان سینمایی 
دوره  سی وششمین  دبیر  به عنوان  را  زین العابدین 
نوجوانان  و  کودکان  فیلم های  بین المللی  جشنواره 
منصوب کرد. به گزارش ایسنا متن حکم محمد خزاعی 

به این شرح است:
»برادر ارجمند جناب آقای مجید زین العابدین

نظر به تعهد، تخصص و تجربه ارزشمند جنابعالی در 
مدیریت فرهنگی هنری به موجب این حکم به عنوان 
»دبیر سی وششمین دوره جشنواره بین المللی فیلم های 
کودکان و نوجوانان« منصوب می شوید. امید است با 
استعانت از خداوند متعال و با عنایت به برنامه های 
راهبردی سازمان سینمایی در زمینه برنامه ریزی و 
پیشبرد امور اجرایی، محتوایی و سینمایی این دوره 
جشنواره موفق باشید. توجه به محورهای ذیل مورد 
گاهی  کید است : 1 – امعان نظر به محورهای »اخلاق، آ تا
و امید« به عنوان راهبرد مشترک همه جشنواره های 
سازمان سینمای. 2- زمینه سازی جهت ارتقاء کمی 
و کیفی تولیدات و غنای محتوایی سینمای کودک و 
نوجوان. 3 – حفظ و ارتقاء جایگاه بین المللی جشنواره 
به عنوان یکی از جشنواره های مهم در سینمای کودک 
و نوجوان دنیا. 4 – بهره گیری از همه ظرفیت های ملی 
به همراه ظرفیت های استان اصفهان جهت ارتقاء و 
گستردگی جشنواره و با هدف ایجاد نشاط اجتماعی و 
مخاطبان کودک و نوجوان. 5 – مشارکت گسترده اهالی 
سینمای کودک و نوجوان، منتقدان و اصحاب رسانه، 
جوانان متعهد و متخصص این عرصه و فعالان حوزه 
کودک و نوجوان. 6 – توجه ویژه به ظرفیت های استان 
اصفهان به لحاظ زیرساخت، منابع و میزان مشارکت 
و تعامل در زمینه تولید و میزبانی و مشارکت در این 
رویداد مهم هماهنگی، همکاری و همراهی موسسات و 
معاونت های سازمان و برگزاری هر چه باشکوه تر جشنواره 
نوجوانان. موفقیت  و  کودکان  بین المللی فیلم های 

جنابعالی و همکاران را از خداوند منان مسالت دارم.«

محمد خزاعی:

   فصل جدید 
 تولید در سینما 
آغاز شده است


